
Important notice for applicants from outside Japan. 
給海外參與者的重要信息 
 
This tour is conducted in Japanese ONLY. 
Please be sure that your enquiry after application and instruction provided by your tour 
escort will be in Japanese ONLY. 
However, for safe and smooth operation of the tour, we will try to provide instructions 
such as meeting place and time translated by translation apps as possible. 
 
Requirements to apply for and participate our tour. 
・Apply with same name as your Passport and available e-mail address. 
・Be punctual of meeting time during the tour. If you can’t make it, the tour will depart. 
 
Please read our tour condition before application. 
 
 
 
 
這個旅行團只使用日語介紹。 
申請後的咨詢，旅行中導遊的介紹全部都是日語服務，請諒解。 
但是，為了旅行的順利運營和安全性的確保，我們將通過翻譯軟件在可能的範圍內提供信息

(集合地點、出發時間等)。 
 
在參加之前，請遵守以下內容。 

·請用正確的姓名和郵箱預約。 
·旅行中請遵守集合時間。 
請在確認本公司旅遊業條款後再申請。 
 
 
 
这个旅行团只使用日语介绍。 

申请后的咨询，旅行中导游的介绍全部都是日语服务，请谅解。 

但是，为了旅行的顺利运营和安全性的确保，我们将通过翻译软件在可能的范围内提供信

息(集合地点、出发时间等)。 

 

在参加之前，请遵守以下内容。 

https://www.club-t.com/ct/information/function/covenant/rule_kokunai/
https://www.club-t.com/ct/information/function/covenant/rule_kokunai/


·请用正确的姓名和邮箱预约。 

·旅行中请遵守集合时间。 

请在确认本公司旅游业条款后再申请。 

https://www.club-t.com/ct/information/function/covenant/rule_kokunai/

